
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
22. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 9. 11. 2017, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen (prišla ob 17.05), g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, 
g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in ga. Darja Zamida 
Pečavar. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• ga. Polona Kren – predstavnica podjetja Realis d.o.o. (k točki 4), 

• g. Igor Črnugelj – predstavnik podjetja Acer d.o.o. (k točki 5), 

• ga. Andreja Miketič – ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič (k točkama 7 in 8), 

• g. Peter Črnič – direktor RIC Bela krajina (k točki 9), 

• g. Kristian Asani – RIC Bela krajina (k točki 9), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga Andreja Milavec – Belokranjec. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 
13 članov občinskega sveta. Svetnica Melita Kmet Ličen se je seje udeležil ob 17.05. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-8/2017-3: 
Sprejme se dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 21. redne seje občinskega sveta in 2. dopisne seje 

občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
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4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
V Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 

5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
Črmošnjice (enota CRM-4) – PRVA OBRAVNAVA. 

6. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2016/2017 in 
Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2017/2018 Glasbene šole Črnomelj. 

7. Obravnava poročila o realizaciji letnega delovnega načrta  Osnovne šole 
Belokranjskega odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič za šolsko leto 2016/2017.  

8. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2017/2018 OŠ Belokranjskega 
odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič. 

9. Obravnava informacije o poslovanju gospodarskih družb v občini Semič v letu 2016 in 
aktivnostih v PSC Vrtača ter o delovanju podjetniškega inkubatorja Bela krajina. 

10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 

11. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
gospodarskih javnih službah v Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 

12. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o odprtju nove proračunske postavke in 
podkonta ter o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega rebalansa proračuna 
Občine Semič za leto 2017. 

13. Pobude in vprašanja članov sveta. 
14. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-8/2017-3  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-8/2017-4:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-8/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA IN 2. 
DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-8/2017-5: 
Sprejme se zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-8/2017-5 je sprejet. 
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Predlog sklepa št. 032-8/2017-6: 
Sprejme se zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-8/2017-6 je sprejet. 
 
Ob 17.05 se je seje udeležila svetnica Melita Kmet Ličen.  
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Večina investicij je 
bila v oktobru predana namenu.  V zaključni fazi so dela na 3. fazi komunalne infrastrukture v 
PSC Vrtača.  
Izgradnja 1. faze mrliške vežice v Črmošnjicah v letu 2017 ne bo realizirana, saj je na razpis 
prispela le ena ponudba, ki je bila za več kot 30 % višja od ocenjene vrednosti. Postopek 
javnega naročila je bil zaključen brez izbire izvajalca, ponovno pa bo javno naročilo 
objavljeno po sprejemu proračuna za leto 2018.  
Odkup zemljišč v PSC Vrtača: 7.11.2017 je bila izvedena parcelacija, v planu je tudi odkup 
zemljišč v vrednosti 150.000 EUR. V kolikor do realizacije v letu 2017 ne bo prišlo, se bodo 
aktivnosti nadaljevale v letu 2018.  
CeROD: 25.10.2017 je bila skupna seja občinski svetov Dolenjske in Bele krajine. Na seji je 
bila predstavljena možnost poslovnega sodelovanja med JP Snaga in JP CeROD. Podjetje 
Snaga naj bi za dolenjske in belokranjske občine opravljalo obdelavo cca. 15.000 ton mešanih 
komunalnih in kosovnih odpadkov, CeROD pa bi zagotavljal manjkajoče količine v obsegu 
4.000 ton. Ugotovljeno je bilo, da je izgradnja MBO s kapaciteto obdelave 25.000 ton na leto 
ekonomsko upravičena. Vezano na CeROD je Peter Štukelj vložil amandma na predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Semič 
in sicer v delu, ki govori o odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov. Predlagal je, da dejavnost neposredno izvaja JP Komunala Črnomelj in ne CeROD, 
kot je zapisano v predlogu odloka. Glede na predlog, je županja predlagala skupni sklic 
odbora za gospodarstvo Občine Črnomelj in Občine Semič ter JP Komunala Črnomelj. Odbori 
bodo na skupni seji obravnavali gradivo z različnimi variantami odlaganja ostankov predelave 
ali odstranjevanja komunalnih odpadkov. Skupna odločitev pa bo nato dana v obravnavo na 
oba občinska sveta. Trenutne ponudbe ne vsebujejo zadostni podatkov za odločitev.  
3. razvojna os: 6.10.2017 so občine Bele krajine skupaj z Mestno občino Novo mesto in 
Ministrstvom za infrastrukturo podpisale Protokol o poteku načrtovanja izgradnje južnega 
dela 3. razvojne osi.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so se strinjali s 
predlogom, da se skliče skupna seja odbora za gospodarstvo Občine Semič in Občine 
Črnomelj. Podprli so tudi amandma Petra Štuklja. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Pri aktivnostih občine je potrebno 
dopolniti poročilo pri 8. točki (Obnova svetilk javne razsvetljave). Pri projektni dokumentaciji 
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je člane zanimalo, kateri projekti so realno izvedljivi oz. kdaj občina planira pridobiti sredstva 
za izvedbo. Glede odkupa zemljišč v PSC Vrtača jih je zanimalo, kdaj bo znan točen termin 
odkupa, prosili pa so tudi za nove informacije o smučišču.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da bi moral biti odkup v PSC  izveden še v letošnjem letu, sicer se 
bo premaknil šele v 2/3 leta 2018.  
Glede CeROD-a pa je pojasnil, da bi morali vsi svetniki razpolagati s pravimi podatki. Strošek 
odlaganja in odstranjevanja odpadkov bi bil za občane in občino lahko nižji, če bi storitev 
namesto CeROD-a opravljal drugi izvajalec. Nova investicija v CeROD se ne splača. 
Predvideno je, da se do izgradnje vse smeti vozi v Ljubljano, nato pa se jih odlaga na CeROD-
u.  Sistem upravljanja ni definiran, prav tako bo CeROD-2 pomenil nov zavod in novega 
direktorja. Sporen je tudi ključ, saj je na belokranjske občine razdeljen delež posavskih občin, 
Novemu mestu pa se je delež investicije iz 62 % znižal na 42 %. Višji delež za belokranjske 
občine pomeni tudi višjo najemnino, ki jo bodo preko omrežnine plačevali uporabniki. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je novo nastala družba Gače d.o.o. konec 
oktobra podpisala pogodbo s podjetjem Iskra d.d. in plačala tudi prvi obrok. Dela potekajo 
po planu, na občini pa trenutno tečejo aktivnosti vezane na najem zemljišč. Pismo o nameri, 
ki je bilo obravnavano na prejšnji seji, je podpisalo 15 občin. Pisma ni podpisala le Občina 
Kočevje.  
 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da so vsi svetniki prejeli nov predlog odloka, ki je bil 
spremenjen na predlog Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj.  
Spremembe glede na prvotno poslani odlok so naslednje: 
- 11. člen (drugačen zapis o določitvi vrednosti točke – po mnenju koalicije bolj 

razumljiv), 
- črtanje oznak CC-SI klasifikacije zaradi naknadne spremembe področnih predpisov, pri 

čemer namen uporabe odmernega predmeta ostane isti, 
- dodan novi, 17. člen glede uporabe izrazov (za moški in ženski spol).   
 
Ga. Polona Kren, podjetje Realis d.o.o., je predstavila predlog odloka. Ministrstvo za okolje in 
prostor je preverilo zakonitost odlokov, ki v večini občin niso veljavni, zato so skupaj z 
Ministrstvom za finance izdali priporočilo, kako naj občine uredijo to področje. V 
predlaganem odloku so bila upoštevana priporočila ministrstva. S sprejemom novega odloka 
se podatki za končnega plačnika ne bodo spremenili, razlika je le pri objektih za počitniške 
namene, ki bodo po novem plačevali nadomestilo kot stanovanjski objekti. Po starem odloku 
so plačevali višje nadomestilo. Na podlagi odloka se bo opravila tudi posodobitev podatkov iz 
uradnih evidenc (register nepremičnin).  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so v razpravi ugotovili, da 
odlok ne prinaša bistvenih sprememb glede števila objektov. Pri nekaterih se bodo nekoliko 
spremenile le površine, saj bodo evidence usklajene z evidencami GURS-a. Odbor je 
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predlagal sprejem odloka, razmisliti bi bilo potrebno le o višini vrednosti točke oz. o znižanju 
vrednosti.  
 
G. Danijel Golobič je podprl predlog odbora, da se razmisli o znižanju vrednosti točke. 
Znižanje ne bi prineslo zmanjšanja proračunskih prihodkov saj se prihodki iz naslova NUSZ, 
zaradi usklajenih evidenc, povečujejo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da vsako znižanje pomeni znižanje prihodkov 
proračuna.  
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da bo razlika pri nekaterih zavezancih nastala zaradi 
uskladitve podatkov z registrom nepremičnin, ki se vodi na Geodetski upravi. To pomeni, da  
nekateri zavezanci niso imeli prijavljenih pravilnih površin za obračun NUSZ in so vsa leta 
plačevali prenizko oz. previsoko nadomestilo, kar ni pošteno do zavezancev, ki so imeli 
prijavljene prave površine za obračun. 
 
Ga. Polona Kren je predlagala, da do naslednje obravnave pripravijo podatke o vrednostih 
točk ostalih občin, je pa še dodala, da je vrednost točke v Semiču med najnižjimi v Sloveniji. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog Odloka v predlagani vsebini dala 
na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 422-4/2017-4: 
Sprejme se predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Semič v 
predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 422-4/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 
PROSTORSKEM NAČRTU ČRMOŠNJICE (ENOTA CRM-4) – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Igor Črnugelj, Acer d.o.o., je predstavil predlog Odloka in razloge ter postopke za njegov 
sprejem. V času javne razgrnitve so na pripravljen predlog prispele le pripombe Občinskega 
sveta Občine Semič, ki so bile skoraj v celoti upoštevane, razen pripombe za umestitev 
večjega parkirišča za kamione. Upoštevanje te pripombe bi zahtevalo spremembo izhodišč za 
pripravo OPPN, katerega predmete je skladno z določili OPN ureditev predvsem 
stanovanjske pozidave. Ureditev parkirišč v jedru Črmošnjic bo predmet drugih obravnav.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal, da občina 
poišče rešitev preselitve voznega parka za večja vozila izven naselja Črmošnjice.  Člani so 
predlagali sprejem pripravljenega odloka. 
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je predlagala, da občina razmisli o poimenovanju novega naselja, 
saj se za določene dela območje še vedno uporabljajo kočevarska imena. 
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Županja je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-03/2016-36: 
Sprejme se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta Črmošnjice (enota CRM-
4) v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 3505-03/2016-36 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2016/2017 IN LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2017/2018 GLASBENE 
ŠOLE ČRNOMELJ 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je opravičila prisotnost ravnatelja, g. Mihelčiča.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je imel na delo Glasbene šole 
Črnomelj samo pohvale. 
 
Predlog sklepa št. 603-01/2017-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega 
delovnega načrta v šolskem letu 2016/2017 in z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 
2017/2018 Glasbene šole Črnomelj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 603-01/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA  OSNOVNE 
ŠOLE BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ ZA ŠOLSKO LETO 
2016/2017 

 
Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je predstavila poročilo o realizaciji letnega delovnega 
načrta OŠ Belokranjskega odreda Semič za šolsko leto 2016/2017. Vse dejavnosti po 
programu so bile realizirane. Učni uspeh je bil 95,92 %. Rezultati nacionalnega preverjanja 
znanja so bili pod republiškim povprečjem. Če bi učitelji delali slabo, ne bi bila 1/3 učencev  
nad povprečjem. Za izboljšanje rezultatov so sprejeli določene sklepe za delo v prihodnje. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so v razpravi ugotovili, da so 
rezultati nacionalnega preverjanja znanja še slabši kot v preteklih letih, kar 10 % pod 
republiškim povprečjem. Sprejeti ukrepi za izboljšanje so isti že vrsto let. Skromni so tudi 
uspehi učencev na tekmovanjih na državnem nivoju. Učitelji in vzgojitelji bi morali bolj 
sodelovati pri načrtovanju dela in pripravi otrok na šolo.  
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Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je povedala, da je analiza pokazala, da so najslabši rezultati 
na območjih, kjer je najnižji socialni status. Šola je že sprejela določene ukrepe za izboljšave. 
Učenci imajo v šolskem letu 2017/2018 več dopolnilnega pouka. Učitelji imajo v spletni 
učilnici pripravljeno dodatno gradivo in naloge, ki pa jih učenci ne rešujejo. Za otrokov učno-
vzgojni uspeh so poleg šole odgovorni tudi starši in škoda je, da učenci ne koristijo 
ponujenega dodatnega pouka in nalog. Cilj nacionalnega preverjanja znanja je, da se na 
nivoju države ugotovi, kaj je narobe s šolskim učnim načrtom in se ga, na podlagi rezultatov, 
ustrezno spremeni. Strinja se s predlogom, da morajo učitelji in vzgojitelji sodelovati pri 
načrtovanju dela in pripravi otrok na šolo.  
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je predlagala, da šola ugotovi način, kako se povezati s starši, da 
bodo tudi sami prispevali k boljšemu uspehu otrok v šoli. Iz lastnih izkušenj je povedala, da k 
uspehu prispeva tudi oseben odnos učitelja do učenca zato jo je zanimalo, kašen odnos 
imajo učitelji v Semiču.   
 
G. Vili Malnarič je povedal, da so rezultati NPZ-ja pokazali, da se z uspešnimi učenci dela 
dobro, slabše pa z manj uspešnimi, zato je potrebno sistem za delo s slabšimi učenci 
prilagoditi.  
 
Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je pojasnila, da so na šoli že uvedli dodatne ure 
dopolnilnega pouka. Za romske učence je uveden dodaten program slovenskega pouka. 
Učitelji tudi že uporabljajo prilagojen program, kjer snov razlagajo na dveh različnih nivojih, 
čeprav nivojskega pouka ni več. Glede osebnega odnosa med učitelji in učenci pa je 
povedala, da v Semiču pogreša takšen odnos, pogreša več empatije. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 603-6/2016-26: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta 
OŠ Belokranjskega odreda Semič za šolsko leto 2016/2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 603-06/2016-26 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2017/2018 OŠ 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je predstavila letni delovni načrt za šolsko leto 2017/2018. 
Z novim šolskim letom je spremenjen začetek pouka. 1. šolska ura se začne ob 8.20, predura 
pa je namenjena dopolnilnemu in dodatnemu pouku ter interesnim dejavnostim. V 
podaljšanem bivanju je na novo zaposlen učitelj športne vzgoje, ki dodatno dela z učenci. Na 
novo pa je učitelj športa prisoten tudi v 4. in 5. razredu in dela skupaj z razrednim učiteljem. 
Dodatno je uveden tudi program za romske učence. Učenci zelo radi hodijo k dodatnemu 
programu, z učiteljico pa so razvili tudi osebni odnos. Šola se je vključila tudi v dva nova 
projekte, v oba projekta je bila povabljena kot razvojna šola.  
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RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so imeli pripombe na prevoze, saj 
se začnejo prezgodaj. Slabo je usklajeno tu varstvo vozačev. V prilogi 1 (šolski okoliš) je veliko 
napak. Šola mora dodelati kriterije skrbništva učbeniškega sklada.  
 
Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je povedala, da je bilo na začetku nekaj težav s prevozi, ki 
so sedaj urejene. Učenci iz Stranske vasi pridejo v šolo že ob 6.45, vendar se prevoza ne da 
urediti pozneje. Za vse otroke je varstvo v šoli organizirano že ob 7. uri. Samo enkrat se je 
zgodilo, da so učenci prišli na avtobusno postajo 5 minut pred učiteljico, in sicer zaradi 
spremenjenega urnika prevoza. Glede učbeniškega sklada pa je povedala, da je v veljavi 
Pravilnik o upravljanju učbeniških skladov, ki določa tudi odškodnine poškodovanih oz. 
uničenih učbenikov.  
 
Ga. Melita Kmet Ličen je pohvalila, da je šola zagotovila učitelja športne vzgoje za učence 
nižjih razredov. Pozdravila je tudi premike na področju šolske prehrane. Vprašala je, zakaj je 
vrtec v samoevalvacijskem poročilu obdelal le dve področji in povedala, da so vsako leto 
kritike na samoevalvacijsko poročilo šole. 
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, zakaj otroci, ki v šolo pridejo med 7. in 7.30 uro, ne smejo na 
šolsko igrišče. Vprašal je tudi ali se bo letos izvajal trening rokometa. 
 
Ga. Andreja Miketič, ravnateljica, je pojasnila, da vrtec sam določi dve področji, ki jih 
podrobneje samoevalvira. Glede rokometa pa šola nima nobenih informacij.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 603-9/2017-9: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim delovnim načrtom OŠ Belokranjskega 
odreda Semič za šolsko leto 2017/2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 603-09/2017-9 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA INFORMACIJE O POSLOVANJU GOSPODARSKIH DRUŽB V OBČINI 
SEMIČ V LETU 2016 IN AKTIVNOSTIH V PSC VRTAČA TER O DELOVANJU PODJETNIŠKEGA 
INKUBATORJA BELA KRAJINA 

 
G. Peter Črnič, direktor RIC-a Bela krajina, je predstavil aktivnosti Podjetniškega inkubatorja 
Bela krajina. Inkubator deluje eno leto in pol, v tem času pa se je 4x razširil.  Podjetniški 
inkubator ima prostore za coworking. Članstvo za vključitev v coworking je neomejeno, cena 
mesečnega najema prostora je 25 € in vključuje tudi storitve svetovanja. Ko kandidati 
razvijejo dovolj zrelo idejo se odločijo za članstvo v inkubatorju, kjer imajo možnost najeti 
poslovne prostore za največ 5 let. Pogoj za vključitev v inkubator pa je vpis v poslovni 
register.  
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G. Kristian Asani, Podjetniški inkubator Bela krajina, je predstavil delovanje inkubatorja, ki 
nudi najem prostorov, mentorstvo, izposojo opreme, pomoč pri pridobivanju nepovratnih 
sredstev, različna predavanja in delavnice ter sodelovanje z izobraževalnimi institucijami. 
Inkubator deluje na treh lokacijah: PH Stratus, Stara lekarna in TRIS Kanižarica. V inkubatorju 
sta trenutno dva inkubiranca iz Semiča, ki sta bila predhodno člana coworkinga. Inkubator je 
trenutno polno zaseden sej je vanj vključenih 7 članov coworkinga in 12 inkubirancev. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Zanimalo ga je, kakšna je 
povprečna inkubacijska doba podjetja in kolikšen odstotek inkubirancev dejansko uspe. 
Glede na polno zasedenost ga je tudi zanimalo, ali se planira širitev inkubatorja.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da inkubiranci pogrešajo informacije o aktualnih razpisih.  
 
G. Peter Črnič, direktor RIC BK, je odgovoril, da v inkubatorju ni bilo inkubiranca, ki bi 
prenehal z delovanjem. Glede razpisov pa je pojasnil, da vse podjetnike, ne samo 
inkubirance, sprotno obveščajo o aktualnih razpisih in nudijo pomoč pri prijavah na razpis. 
Rezultati so pozitivni, saj se je povečalo število prijaviteljev iz Bele krajine. 
 
Dr. Iva Konda je predstavila informacijo o poslovanju gospodarskih družb v občini Semič v 
letu 2016 in aktivnostih v PSC Vrtača. Napoved v gospodarstvu za naslednji dve leti je 
obetavna. Povprečna plača za julij 2017 je v občini za 19.4 % nižja od slovenskega povprečja. 
Neto dodana vrednost na zaposlenega je med belokranjskimi občinami najvišja v Semiču in 
znaša 33.129 €. Med belokranjskimi občinami ima občina Semič najnižjo stopnjo registrirane 
brezposelnosti, ki po zadnjih statističnih podatkih znaša 13,1 %. 
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: V domače okolje je nujno privabiti 
podjetja z višjo dodano vrednostjo. Brezposelnost je še vedno visoka, dejansko pa gre za 
brezposelne starejše pred upokojitvijo in mladino. Ker v podjetniški coni ni na razpolago 
prostih zemljišč, je nujno odkupiti zemljišča in jih ponuditi zainteresiranim podjetnikom. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 301-01/2017-2: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z informacijo o poslovanju gospodarskih družb v 
občini Semič v letu 2016 in aktivnostih v PSC Vrtača ter o delovanju podjetniškega 
inkubatorja Bela krajina. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 301-01/2017-2 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH JAVNIH CEST V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil predlog Odloka in razloge za njegov sprejem. 
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
odloka. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2010-9: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih 
cest v Občini Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-01/2010-9 je sprejet. 
 
Ker v prvi obravnavi ni bilo pripomb na predlog odloka, je županja predlagala 
prekategorizacijo odloka v drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2010-10: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest 
v Občini Semič, sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-01/2010-10 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2010-11: 
Potrdi se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 
javnih cest v Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo 
v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-01/2010-11 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je v predpisanem roku  prispel amandma Petra 
Štuklja, ki so ga vsi svetniku prejeli tudi po elektronski pošti. Predlagal je dopolnitev 2. 
odstavka 2. člena, in sicer,  da JP Komunala Črnomelj zagotavlja tudi neposredno izvajanje 
gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov.  
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Ker se odpadki še vedno odlagajo na CeROD-u, v obravnavi pa je tudi Uredba o obvezni 
občinski gospodarski javni službi obdelave komunalnih odpadkov, ki bo prinesla določene 
spremembe, je županja predlagala, da se CeROD-a ne črta iz odloka. Zbiranje in prevoz 
komunalnih odpadkov pa se opravlja preko JP Komunala Črnomelj, kar je v odloku tudi 
navedeno.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je obravnaval predlog 
odloka in amandma in predlaga sprejem odloka z upoštevanim amandmajem.  
 
G. Peter Štukelj je predlagal spremembo amandmaja, in sicer:  
- 2. odstavek 2. člena odloka  spremembah in dopolnitvah odloka o gospodarskih javnih 

službah v Občini Semič ostane nespremenjen, 
- 3. odstavek 2. člena odloka se v celoti črta.  
 
Ker svetniki na amandma niso imeli pripomb je županja spremenjen predlog amandmaja 
dala na glasovanje. 
 
Predlog amandmaja št. 007-01/2008-10: 
Sprejme se amandma predlagatelja Petra Štuklja v naslednji vsebini: 
»2. člen predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o gospodarskih javnih 
službah v Občini Semič se spremeni tako, da se glasi: 
V Odloku o gospodarskih javnih službah v Občini Semič (Uradni list RS, št. 59/2008) se 8. 
člen spremeni tako, da se na novo glasi: 
»Občina Semič zagotavlja neposredno izvajanje gospodarskih javnih služb opredeljenih 
pod točko 1, 2, 3, 8 in 10 po javnem podjetju Komunala Črnomelj d.o.o. 
Način izvajanja dejavnosti iz 14. točke prvega odstavka 4. člena se določi v Odloku o 
pokopališkem redu v Občini Semič. 
Način izvajanja dejavnosti iz 15. točke prvega odstavka 4. člena določa Odlok o načinu 
izvajanja izbirne gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz 
obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič (Ur. list RS 57/2010).«  
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-01/2008-10 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2008-11: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Semič s sprejetim amandmajem za drugo obravnavo ter se ga pošlje v objavo v 
Uradni list RS.  
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-01/2008-11 je sprejet. 
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Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O ODPRTJU NOVE PRORAČUNSKE 
POSTAVKE IN PODKONTA TER O PRERAZPOREDITVAH ZA OBLIKOVANJE VELJAVNEGA 
REBALANSA PRORAČUNA OBČINE SEMIČ ZA LETO 2017 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila razloge za odprtje nove proračunske 
postavke in podkonta  ter za prerazporeditve. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-54: 
Občinski svet sprejme predlog Sklepa o odprtju nove proračunske postavke in podkonta ter 
o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega rebalansa proračuna Občine Semič za leto 
2017 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-54 je sprejet. 
 

Ad. 13) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Ferdinand Jakša je vprašal, ali občina razpolaga s podatkom koliko uporabnikov 
daljinskega ogrevanja se je že odklopilo iz sistema. Povedal je še, da je sistem deležen 
negativne reklame uporabnikov ter izrazil nestrinjanje s subvencijo fiksnega dela omrežnine. 
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali, da se 
za ulico Pot k Lebici in ostale bližnje ulice pripravi projekt za priključitev objektov na daljinsko 
ogrevanje. Odbor je imel tudi pripombo na delo koncesionarja, saj uporabniki na terenu 
nimajo občutka, da se dovolj angažira pri iskanju novih uporabnikov. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da občina nima podatkov o odklopih uporabnikov. 
Včeraj je bil z lastniki stanovanj na Metliški cesti sestanek glede ogrevanja. Lastniki morejo 
odpraviti kar nekaj napak v centralnem sistemu, ki niso vezane na daljinsko ogrevanje. 
Zaključek sestanka je bil, da se bodo stanovanjski bloki še naprej ogrevali na DOLB.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da so uporabniki daljinskega ogrevanja zadovoljni s subvencijo in 
bodo ostali priključeni na sistem. Ponovno je opozoril, da udarna jama na cesti pri Kondatu v 
Sadinji vasi še vedno ni sanirana. Glede skupne seje odborov za gospodarstvo Občine Semič 
in Občine Črnomelj je predlagal, da je gradivo pripravljeno s čim več podatki, tudi s 
podatkom, kakšen strošek predstavlja CeROD kot režijski obrat.  
 
Ga. Damjana Simonič je vprašala, ali so kakšne nove informacije glede zobozdravnika v 
Semiču. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen je opozorila na nesprejemljivo obravnavo otrok, kadar pediatrinja dela 
v ambulanti nujne medicinske pomoči. Zadevo so obravnavali tudi na seji Odbora za 
družbene dejavnosti. Predlagala je tudi, da se na Gabru, na priključku iz smeri Rožnega Dola 
na partizanko, namesti cestno ogledalo.  



 

 

13 
 

 
Ga. Darjo Zamida Pečavar je  zanimalo, na koga se lahko obrneta dve družini iz Srednje vasi, 
ki jim podtalna voda zaliva objekte.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede zobozdravnika povedala, da začne s 1. 12. delati po 4 
ure, s 1. 1. 2018 pa po 8 ur.  
Kar se tiče podtalne vode je povedala, da občina ne rešuje problemov posameznikov razen v 
primerih, če objekte ogroža voda iz javnih površin.  
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se poišče primerna lokacija in pripravi projekt za izgradnjo 
odbojkarskega igrišča na mivki ter, da se pokrije travnato nogometno igrišče, da bo primerno 
za igranje tudi pozimi.  
 
Ga. Dina Plut je predlagala, da se na novem otroškem igrišču pri avtobusni postaji pri šoli 
postavijo klopce in posadijo drevesa. Zanimalo jo je tudi, zakaj ni okrog igral postavljen 
tartan. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede izgradnje odbojkarskega igrišča odgovorila, da je 
najmanjši problem izgradnja igrišča, večje težave predstavlja vzdrževanje. Pred leti je bil že 
pripravljen projekt izgradnje igrišča pri telovadnici Partizan, vendar do izvedbe, zaradi 
pomanjkanje sredstev, ni prišlo. Prav tako je igrišče predvideno tudi v projektu Športnega 
parka.  
Na vprašanje ga. Plut je odgovorila, da so na novem igrišču predvidene tudi klopi in drevesa. 
G. Boštjan Ogulin je še pojasnil, da je na otroškem igrišču vodni pesek, ki je po varnosti enak 
tartanu.  
 
G. Anton Križe je ponovno predlagal, da  se na Občino Črnomelj naslovi dopis glede ureditve 
dostopne ceste do obrtne cone Vražji kamen v Črnomlju, ki bi uporabnikom omogočala 
dostop iz smeri Črnomlja in ne iz smeri Semiča. Večji kamioni imajo sedaj dostop do obrtne 
cone le po cesti Stranska vas – Vražji kamen, ki je makadamska in jo vzdržuje le Občina 
Semič.  
 

Ad. 14) RAZNO 

 
Pod točko razno ni bilo pripravljenega gradiva. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 20.15. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


